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Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága 
 

2013. szeptember 12-én  tartott  ülésének jegyzőkönyve 

 

 

 
Az ülésen hozott határozat száma Tárgya 

7/2013. (IX. 12.) A 2013. évi költségvetési rendelet módosításáról szóló 

rendelet-tervezet elfogadásáról javaslat tétel a 

képviselő-testület felé 

8/2013. (IX. 12.) Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat 2013. évi 

költségvetése I. féléves  teljesítéséről szóló 

beszámolója elfogadásáról javaslat tétel a képviselő-

testület felé 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 

Készült: Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága 

2013. szeptember 12. napján 12.30 órakor megtartott  üléséről 

 

 

Jelen vannak: Antal Gábor, Madarászné Mindig Erzsébet, Kövér Attila, (3 bizottsági tag) 

 

Kövér Mihály Csaba polgármester 

Dr. Fekete Erzsébet jegyző 

Reszler György független könyvvizsgáló 

Bodnárné Papp Éva főtanácsos 

 

 

Igazoltan távol: ----- 

 

Lakosság részéről: --- 

 

 

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az 

ülés határozatképes, azt megnyitja.  Javaslatot tesz a meghívón szereplő napirendi pontok 

megtárgyalására. 
 

A napirendhez más javaslat nem hangzott el, a bizottság a napirendi pontokat 3 igen 

szavazattal elfogadja.  

 

Napirend: 

 

 

1. Előterjesztés a Települési Önkormányzat 2013. évi költségvetése I. féléves  

 teljesítéséről szóló beszámolójáról. 

 Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester 

 Előterjesztés: írásban 

 

2. Egyebek 

 
 

1. NAPIREND 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.) 

 

  

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Van-e kiegészítés a napirendhez? (Az 

előterjesztő részéről kiegészítés nem volt.)  

- Részletes, egyértelmű, kidolgozott anyag van előttünk. Végigkísértük az első féléves 

gazdálkodást. Hozzászólás, kérdés van-e a bizottság részéről? (Hozzászólás, kérdés 

nem hangzott el.)  
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- Javasolja-e a bizottság a költségvetési rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet 

elfogadásra? Kérem szavazzunk! 

 

A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 

 

 

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága 

 

7/2013. (IX. 12.)  HATÁROZATA 

 

 

A bizottság: 

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-

testülete 2013. évi költségvetési rendelete módosításáról 

szóló előterjesztést és rendelet-tervezetet megtárgyalta. 

 

A rendelet-tervezetet javasolja a képviselő-testület előtt 

elfogadásra. 

 

Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság döntését 

ismertesse a képviselő-testület előtt. 

 

Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 

Határidő: 2013. szeptember 12. 

 

 

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Előttünk van az első féléves gazdálkodásról 

szóló tájékoztató. Van-e kiegészítés a napirendhez? (Kiegészítés nem volt.) Hozzászólás? 

(Hozzászólás nem hangzott el.) Kérdés? 

 

Antal Gábor bizottsági tag: Az előterjesztés második oldalán szerepelnek a beruházási-

felhalmozási kiadások, közöttük az óvoda és konyha közműszétválasztása is. Milyen 

stádiumban van a közműszétválasztás? 

 

Kövér Mihály Csaba polgármester: A TIGÁZ-nál engedélyezésre be van adva az elkészült 

terv. Addig nem tudjuk elkezdeni a munkát, amíg nem történik meg az engedély kiadása. A 

víz és a villany szerelése a gázterv engedélyétől függetlenül is megoldható lenne, de 

szeretném megvárni a TIGÁZ engedélyét is. Jelenleg egy gázóra van, és egy viszonylag nagy 

teljesítményű kazánunk. A terv szerint két kisebb teljesítményű kazán kerül majd bekötésre, 

ami nem átalánydíj-köteles, ezért lehet, kicsit akadékoskodni fognak, mivel nekik ez bevétel-

csökkenést fog jelenteni. Szűk egy-két hónap alatt el lehet végezni egyébként a kivitelezési 

munkákat. 

 

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: A teljesítés időarányos, mind a bevételi, mind 

pedig a kiadási oldalon. A könyvvizsgálói jelentés szerint a gazdálkodás szabályos volt. 

Takarékos gazdálkodást folytattunk, viszonylag zökkenőmentesen. A könyvvizsgálói jelentés 

felhívja a figyelmet a további takarékos gazdálkodásra. Amennyiben nincs más kérdés, 
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hozzászólás, kérem szavazzunk! Javasolja-e a bizottság a tájékoztatót a képviselő-testület 

előtt elfogadásra? 

 

A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 

 

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi-Ügyrendi Bizottsága 

 

8/2013. (IX. 12.)  HATÁROZATA 

 

 

A bizottság: 

Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat 2013. I. félévi 

gazdálkodásáról szóló beszámolóját megtárgyalta. A beszámolót 

javasolja elfogadásra a képviselő-testület előtt.  

 

Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság döntését 

ismertesse a képviselő-testület előtt. 

 

Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 

Határidő: 2013. szeptember 12. 

 

 

EGYEBEK 
 

 

Kövér Mihály Csaba polgármester: Tájékoztatom a bizottságot, hogy szerkezetátalakítási 

támogatás címen kaptunk másfél millió forintot, amiből most egymillió-kétszázezer forintot 

vissza kell fizetnünk. 

 

Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: A képviselő-testület dönthet díszpolgári cím 

adományozásáról. Olyan sokan vannak itt a településen, akik sokat dolgoztak és tettek ezért a 

településért. Érdemes lenne végig gondolnunk, hogy minden évben adományozásra kerüljön 

egy-egy díszpolgári cím. 

 

Kövér Mihály Csaba polgármester: Rendben. Meg fogjuk nézni az erről szóló rendeletünkben, 

hogy mik a szabályai a díszpolgári cím adományozásának. 

 

 

Más az ülésen nem hangzott el, a bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést bezárja. 

 

 

 

k. m. ft. 

 

 

 

Madarászné Mindig Erzsébet        Kövér Attila 

bizottsági elnök       bizottsági tag 


